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گروه علمی و آموزشــی -   معاون ســابق پژوهش و فناوری 
وزارت علوم گفت:بخش آموزش دانشــگاه ها باید متحول شــود و ما 

فارغ التحصیلانی داشته باشیم که نوآور، خلاق و کارآفرین باشند.
مسعود برومند معاون سابق پژوهش و فناوری وزارت علوم در آیین 
تکریم و معارفه معاون جدید پژوهش و فناوری وزارت علوم، تحقیقات 
و فناوری اظهار داشت: راه حل بیشتر مسائل و معضلات کشور با اعتلای 
علوم انســانی انجام می شود و همه باید در ارتقاء و اعتلای علوم انسانی 

بیش از پیش کوشا باشیم.
او با بیان اینکه مجموعه وزارت علوم، دانشگاه ها و مراکز پژوهشی 
بــا فعالیت ۲۵ هزار مدیر و یک میلیون کارشــناس، توانایی فعالیت ها و 

تحولات عظیمی در سطح کشور دارند، اظهار داشت: اکنون زمان ارتقای 
کیفی هر چه بیشــتر در آموزش عالی کشــور است و در این راستا باید به 
انتظارات ذی نفعان پاســخ داده شود و مردم، مهم ترین ذی نفعان ارتقای 
کیفیت هســتند که این پاســخ را باید در زندگی و حل مشکلاتشان در 
حوزه های مختلف اقتصادی، اجتماعی و فرهنگی مشاهده و لمس کنند.

برومند  با بیان اینکه توســعه همگن و پایدار در کشــور دو فرآیند 
آموزش و پژوهش را می طلبد، گفت: در این راســتا لازم است که بخش 
آموزش دانشگاه ها متحول شــود و ما فارغ التحصیلانی داشته باشیم که 
نوآور، خلاق و کارآفرین بوده و همه با منابع انسانی، فرهنگ و معضلات 
جامعه آشنا باشند به طوری که متخصصان حوزه های علوم انسانی همچون 
اقتصاد و جامعه شناسی هم باید با چگونگی عملکرد و استفاده از فناوری 

های مختلف آشنایی داشته باشند.
او  در بخش دیگری از سخنان خود، درخصوص تحول در بخش 
پژوهــش نیز اظهار داشــت: فرآیند پژوهش هم باید باکیفیت باشــد و 
بتواند مشــکلات کشــور را حل کند. حل مشکلات امروز را نباید فقط 
در حوزه های فنی و مهندسی جست وجو کرد، بلکه علوم انسانی در این 
فرآیند بســیار مهم اســت و بسیاری از راه حل معضلات کشور را باید با 

ارتقای علوم انسانی، در استفاده از همین علوم جستجو کرد.
برومنــد با بیان اینکه در راه اعتلاء و تحول آموزش و پژوهش باید 
صبور باشیم تا به سرانجام برسد، افزود: دانشگاه ها علاوه بر اینکه در مسیر 

توســعه علمی حرکت می کنند، باید انعطاف پذیر هم باشند. فعالیت این 
مراکز علمی در دوران شیوع ویروس کرونا واقعاً موجب افتخار کشور بود 

و یکی از موارد انعطاف دانشگاه ها در فعالیت ها یشان محسوب می شود.
معاون سابق پژوهش و فناوری وزارت علوم در پایان سخنان خود 
با بیان اینکه اگر در انجام امور، اصول انسانی را در نظر بگیریم و با عشق 
و علاقه و همدلی کار کنیم، به موفقیت های بزرگی دســت می یابیم، از 
همه کســانی که در مدت مسئولیتش با وی همکاری کرده بودند، تشکر 

و قدردانی کرد.
 غلامرضــا غفاری معاون فرهنگی و اجتماعی وزارت علوم نیز در 
این نشست اظهار کرد: از خصوصیات بارز دکتر برومند بلند نظری ایشان 
است که اعتلای کشور و سربلندی میهن همیشه مدنظر شان است و کارنامه 
بسیار موفقی نیز از خود به جا گذاشتند و پیشرفت کشور را از مجرای کار 
علمی ممکن می دانستند. در اینجا برای دکتر رحیمی هم در ادامه این مسیر 

آرزوی توفیق روزافزون دارم.
مجمع پژوهشگاه ها عصاره فناوری و پژوهش کشور است

در ادامه مراسم حسین میرزایی رئیس پژوهشکده مطالعات فرهنگی 
و اجتماعی، ضمن تشــکر و قدردانــی از زحمات برومند گفت: مجمع 
پژوهشــگاه های کشــور از سال ۱۳۹۴ تشکیل شــده و از سال ۱۳۹۶ به 
همت دکتر برومند به شکل رسمی فعالیت خود را آغاز کرد که ۱۵ سازمان 
و پژوهشــگاه بزرگ،واحدهای این مجمع را تشکیل می دهند و از باب 

فعالیت هایی که در حوزه پژوهش و فناوری انجام می شــود، این مجمع 
عصاره فناوری و پژوهش کشور است.

او در ادامه گفــت: دکتر برومند دارای ویژگی های خاص اخلاقی 
بودنــد از جمله خلاقیت بی نظیر و تعامل پذیــری او این بود که با تمام 
مشغله های کاری در جلسات ماهیانه مجمع شرکت و از ایده های جدید 
حمایت می کردند و اعتقاد به گفت وگو و تعامل داشتند. نگاه ایشان بسیار 
کلان نگر بود به طوری که هرگاه چالشی را خدمت وی مطرح می کردیم 
تمام تلاش خود را به کار می بستند تا مشکل را حل کنند و البته دکتر رحیمی 
نیز با کوهی از تجربه مطمئناً قادر هستند گام های بزرگی در عرصه پژوهش 

و فناوری کشور بردارند.
 محمــد رحیمیان معاون پژوهش و فناوری دانشــگاه تهران نیز به 
خصوصیات و ویژگی های برومند اشــاره کرد و گفت: دکتر برومند در 
مســائل پژوهشی، فناوری، صنعتی و تجاری سازی آگاهی کامل داشتند 
و یک خصوصیت بارز ایشان تواضع و فروتنی در رفتار با دیگران است 
که تعامل و ارتباط بسیار خوبی با دانشگاه ها، پژوهشگاه ها و دستگاه های 
اجرایی داشــتند و البته دکتر رحیمی هم  از مدیران باسابقه آموزش عالی 

کشور هستند که با کوله باری از تجربه منشا خیر خواهند بود.
امروزه در حوزه پژوهش و فناوری شاهد یک جهش بزرگ هستیم

در ادامه نشست تکریم و معارفه معاون پژوهش و فناوری وزارت 
علوم،ســید احمد معتمدی رئیس دانشگاه صنعتی امیرکبیر با قدردانی از 

حسن خلق و اقدامات موثر برومند گفت: یکی از مهم ترین خصلت های 
دکتر برومند، خوش فکری و خلاقیت و تلاش بی وقفه ایشان است که در 
زمان تصدی پست معاونت پژوهش و فناوری دانشگاه صنعتی امیرکبیر 
هم در بحث نوآوری و فناوری دانشــگاه به پیشــرفت های بسیار مثبتی 
رسید و امروزه در سطح وزارت علوم هم در این حوزه شاهد یک جهش 

بزرگ هستیم.
 دهبیدی پور رئیس پارک علم و فناوری دانشگاه صنعتی شریف نیز 
با اشــاره به سابقه شناخت خود از دکتر برومند گفت: دکتر برومند چند 
کار بســیار مهم در حوزه پژوهش و فناوری انجام دادند از جمله بحث 
جوان گرایی در بین روسای پارک های علم و فناوری و همچنین افزایش 
بودجه پارک ها که در دوران ایشــان حدود ۷۰ درصد افزایش بودجه را 

شاهد بودیم.
به گفته وی، تعامل نزدیک با نهادها و سازمان ها و کاهش چالش ها، 
تصویب آیین نامه اجرایی حمایت از شــرکت های دانش بنیان، افزایش 
ارتبــاط میان دانشــگاه ها و پارک های علم و فناوری، بحث اشــتغال و 
رصد فارغ التحصیلان و کمک به مهارت افزایی آنها، بازنگری اساســنامه 
پارک های علم و فناوری و کمک به هیئت امنایی شــدن پارک ها همه از 
فعالیت های بارز دوران تصدی دکتر برومند به شمار می رود و من از طرف 
همه خانواده دانشگاه صنعتی شریف از تلاش های ایشان قدردانی و برای 

دکتر رحیمی آرزوی توفیق و موفقیت دارم.

بخش آموزش دانشگاه ها باید متحول شود

گروه علمی و آموزشــی - وزیر 
علوم، تحقیقات و فناوری به بیان توضیحاتی 
درباره آخرین تصمیمات اتخاذ شده برای 
برگزاری کنکــور در روزهــای کرونایی 

پرداخت.
منصور غلامی وزیر علوم تحقیقات و 
فناوری درباره تجدید نظر در زمان برگزاری 
کنکور های سراســری به دلیل شیوع مجدد 
کرونا، گفت: در زمان برگزاری کنکور هیچ 

تجدید نظری صورت نخواهد گرفت.
وزیر علوم تحقیقات و فناوری ادامه 
داد: برای برگزاری کنکور برنامه زمان بندی 

مشخص و اعلام شده است.

غلامــی در ادامه اظهار کرد: جمعیت 
هر حوزه مشــخص بوده و دو تا سه مرتبه 
هم سازمان ســنجش اعلام کرده است که 
داوطلبــان فرصت دارند محــل برگزاری 
آزمــون خود را عوض کنند؛ بنابراین دلیلی 

برای تعویق مجدد کنکور وجود ندارد.
او در ادامه تاکید کرد: پیش بینی ها برای 
برگزاری کنکور بر اساس آمار فعلی انجام 
شــده و قرار است فاصله صندلی  ها به دلیل 

شیوع کرونا بیشتر از سال های قبل شود.
غلامــی در ادامــه افــزود: در زمان 
برگزاری کنکور های امســال ســالن  های 
بیشتری در اختیار حوزه های امتحانی قرار 

داده خواهد شــد تا پروتکل های بهداشتی 
رعایت شود.

وزیر علوم، تحقیقات و فناوری بیان 
کرد: به این دلیل که زمان محدودی قرار است 
داوطلبان کنکور در حوزه های امتحانی باشند 
مشکلی به وجود نمی  آید و توجه به مسائلی 
همچون تهویه سالن ها، در اختیار گذاشتن 
ماسک، رعایت مسائل بهداشتی در هنگام 
ورود به حوزه  های امتحانی، کنترل سلامت 
داوطلبــان در هنگام ورود و تب ســنجی 
داوطلبان از جمله اقداماتی اســت که برای 
برگزاری کنکور و حفظ سلامت دانشجویان 

پیش بینی شده است.

غلامــی در ادامه تصریح کرد: کنکور 
با دقت و رعایت پروتکل های بهداشــتی و 
حفظ سلامت داوطلبان در زمان مشخص 

خود برگزار  می شود.
وزیر علوم درباره برگزاری آزمون در 
شــهر های قرمز نیز گفت: کنکور حتی در 
شــهر های قرمز در زمان اعلام شده برگزار 

خواهد شد.

کنکور در زمان مشخص حتی در شهر های قرمز
 برگزار می شود

وزیر علوم، تحقیقات و فناوری:

برومند در آیین تکریم و معارفه معاون پژوهش و فناوری وزارت علوم:

گروه علمی و آموزشی - سی۴ یکی از محصولات 
سیتروئن است که از سال ۲۰۰۴ تا کنون روی خط تولید 
قرار دارد. این خودرو در فرانسه، ووهان چین، آرژانتین 
و روسیه مونتاژ شده و در کلاس کامپکت طبقه بندی می 
شود. سی۴ یکی از متنوع ترین پلتفرم های سیتروئن را به 
خود اختصاص داده زیرا از منظر کلاس بدنه شامل نمونه 
های ۳ درب کوپه، ۵ درب هاچ بک، ۴ درب ســدان، ۵ 

درب مینی ون و کراس اوور می شود. 
اولین نســل از این خودرو در فاصله ســال های 
۲۰۰۴ تا ۲۰۱۰ تولید شــد. نسل دوم از ۲۰۱۰ تا ۲۰۱8 

و نســل ســوم از ۲۰۲۰ معرفی شده است. همانطور که 
مشاهده شد تنوع نامگذاری برای این محصول سیتروئن 

بسیار زیاد و حتی غیرعادی به نظر می رسد. 
امــا به هر ترتیب اخیــرا تصاویری از مدل جدید 
کراس اوور ســی۴ منتشر شــده که ë-C4 نام دارد تا 
عــلاوه بر تغییرات ظاهری، در بخش پیشــرانه نیز یک 

تمام الکتریکی جدید برای سیتروئن باشد. 
هر چنــد اطلاعات موجود دربــاره این خودرو 
بســیار اندک اســت اما طبق برنامه ریزی ها قرار است 
که ۳۰ ژوئن جزئیات رســمی آن در اختیار رســانه ها 

قرار گیرد. در طراحی جدید کراس اوور تمام الکتریکی 
ســی۴ ویژگی های جدیدی را مشاهده می کنیم که این 
محصول را چابک تر از نمونه های گذشته معرفی کرده 

است. 
اینجــا خبری از آن ظاهر حجیم و به قول برخی از 
ماشین نویسان "باد کرده" شاسی بلند سی۴ نیست! زیرا 
خودرو به خوبی در طول و عرض توســعه یافته، شیب 
ســقف نزدیکی زیادی به یک کراس اوور کوپه دارد و 
دماغه خودرو نیز چهره ای تهاجمی به خود گرفته است.

چراغ های اصلی جلو، مه شکن ها و هالوژن ها و 

همچنین تفاوت ســطح ایجاد شده روی درپوش موتور 
مجموعه موفقی را پیش روی مخاطب قرار داده است.

در نمای جانبی نیز قطعات پلاستیکی در رکاب و 
هلال فندرها)گلگیر( همراه با تفاوت سطح ایجاد شده 

روی درب ها جلب نظر می کند. 
نمــای عقب خودرو نیز طراحی بروزشــده ای را 
همراه خود دارد که مقداری ذهن مخاطب را به ســمت 

هوندا سی- اچ آرهدایت میکند.
همانطور که عنوان شــد هنوز اطلاعاتی در رابطه 
بــا ویژگی های هوشــمند، ایمنی و فنــی خودرو در 

دسترس نیســت اما تصاویر 
ابتدایی کابین نیز از یک 
محیط مینیمال و مدرن 
مانند  امکاناتــی  بــا 
دیجیتال  نمایشــگر 
جایگزیــن نشــانگر 
ســنتی آمپر، نمایشگر 

نمایشــگر  هــدآپ و 
اصلی بزرگ ویژه تنظیمات 

سیستم سرگرمی خبر می دهد.

سی4 الکتریکی معرفی می شود

گــروه علمی و آموزشــی - یکی 
از شــرکت های فعال درحوزه تولید مواد 
کاربردی در صنعت دام و طیور با اســتفاده 
ازفناوری نانو، ضدعفونی کننده ســطوح 
محوطه نگهــداری دام و طیور تولید و به 

بازار عرضه کرد.
شــرکت نانو پارت خزر با اســتفاده 
از فناوری  نانو، ضدعفونی کننده ســطوح 
محوطه نگهــداری دام و طیور تولید و به 
بازار عرضه کرد، این شرکت محلول های 
ضدعفونــی خــود را با نام هــای تجاری 
نانونیــپ WD، نانونیپ LD و نانونیپ 

HD  تولید می کند.
ضــد عفونی کننده بســیار قوی این 
شــرکت )نانونیپ HD( به واسطه  داشتن 
میزان بســیار بالای نانو ذرات نقره توانایی 
از بین بردن میکروارگانیســم های مختلف 

را دارا است.
به ادعــای تولیدکننده این محصول، 
ضدعفونی کننده نانونیپ HD قادر است 
میکرواورگانیســم هایی را که ضد عفونی 
کننده هــای رایج قادر بــه از بین بردن آن 

نیستند را از بین ببرد.
این محصول در مناطقی که از لحاظ 
آلودگی در شــرایط بسیار حاد قرار دارند و 
عاری بودن از هــر نوع آلودگی میکروبی 
بســیار برای آنها حایز اهمیت است، قابل 
اســتفاده بــوده و می تــوان آن را حتی در 
بیمارســتان ها، اتاق عمل، مزارع پرورش 

دام و طیور و کشتارگاه ها استفاده کرد.
ایــن محصول با غلظــت پنج دهم 
درصد به میزان ۱۰۰ ســی سی به ازای هر 
مترمربع از سطح اسپری می شود، همچنین 
بــه منظور کاهش بار آلودگی هوا در مزارع 

پــرورش طیور، یک لیتــر از محلول رقیق 
ســازی شده پنج دهم درصد این محصول 
در ۱۰۰ متر مکعب از فضا اسپری می شود، 
به منظور تسهیل در اجرا می توان از سیستم 

های مه پاش نیز استفاده کرد.
ضد عفونی کننده عمومی )نانونیپ 
LD( به منظور ضدعفونی کردن سطوح، 
وسایل، تجهیزات، بستر و پوشال، محوطه، 
کامیون ها، حوضچه های ورودی و غیره و 
در مناطقی که بار میکروبی بالایی ندارند با 
غلظت ۱ درصد )۱ لیتر در ۹۹ لیتر آب( و در 
صورت آلودگی شدید با غلظت ۲ درصد 
)۲ لیتر در ۹8 لیتر آب( مورد اســتفاده قرار 
می گیرد،  نانونیپ WD می تواند به واسطه 
داشتن اثر کاتالیزوری اقدام به از بین بردن 

زیست فیلم ها از محیط کند.
این شــرکت دانش بنیان در راستای 

ارائه خدمات تخصصی و مشاوره در زمینه 
فنــاوری نانو با اعتقاد به اهمیت تحقیقات 
و لزوم توســعه اقدام بــه راه اندازی بخش 
تحقیق و توسعه )R&D( کرده است، این 
شرکت با تولید نانو ذرات نقره با برند تجاری 
نانونیپ فعالیت خود را گسترش داده و به 
طور مســتمر در عرصه صنعت نانو کشور 
و همچنین حوزه بهداشــت با بهره گیری 
از کارشناسان مختلفی در زمینه دامپزشکی، 
کشاورزی، پزشــکی، داروسازی، شیمی، 
میکروبیولوژی، نساجی وغیره در شرکت 
و همچنین همکاری و مشــاوره اســاتید 
برجسته دانشــگاه ها و مراکز معتبر علمی 
همواره تلاش نمــوده با ارایه محصولات 
جدید و با کیفیت و همچنین با قابلیت های 
متفاوت، در جهت توســعه فناوری نانو در 

گام بردارد.

تولید ضدعفونی کننده نانو ویژه دام و طیور در کشور
گروه علمی و آموزشــی - شرکت 
اپل در کنفرانس جهانی توســعه دهندگان 
اپــل)WWDC( از عرضه یــک برنامه 
تشــخیص خودکار شستشوی دست برای 
نسخه جدید سیستم عامل ساعت هوشمند 
خود موسوم به "watchOS 7"  خبر داد.

شــرکت اپل از ویژگی جدیدی برای 
نسخه جدید سیستم عامل ساعت هوشمند 
خود موسوم به "watchOS 7" رونمایی 
کرد که به طور خودکار، فعالیت شستشوی 
دســت را تشــخیص می دهد و به عنوان 
یک کمک بــرای مبارزه با بیماری همه گیر 

کووید-۱۹ طراحی شده است.
اپل این ویژگی نظارتی جدید را برای 
"watchOS 7"  به منظور کمک به کاربران 
برای شستشــوی کامل و مرتب دست های 
خــود در طول بحران کروناویروس جدید 

ارائه داده است. ساعت های هوشمند جدید 
اپل ضد آب خواهند بود و نیاز به درآوردن 
آنها قبل از شستن دست ها نیست و کاربران 
ممکن اســت بتوانند حتی با آن شنا کنند. با 
این حال، این کار تا زمانی که اپل آن را تأیید 

نکند، توصیه نمی شود.
این برنامــه جدید بر مدت زمانی که 
کاربران دســتان خود را می شویند، نظارت 

می کند و به طور خودکار تشخیص می دهد 
کــه کاربــران چه زمانی در حال شســتن 

دست های خود هستند.
"جف ویلیامز" مدیر اجرایی شرکت 
اپل گفت: مــا از تأثیر مثبتی که اپل واچ بر 
روی مشــتریان ما دارد، انــرژی گرفته ایم 
و از ارائــه ابزارهــای جدیــد و مفید که از 
سلامت، تناسب اندام و تندرستی مشتریان 

پشتیبانی می کند، هیجان زده هستیم. سیستم 
عامــل "watchOS 7"  همراه با ردیاب 
خواب، تشــخیص خودکار شستشــوی 
دســت و انواع تمرین های ورزشی جدید 
عرضه خواهد شــد که به کاربران ما کمک 
می کند تا ســالم، فعال و متصل باشند. طبق 
 ،)WHO(اعلام سازمان بهداشت جهانی
شستن دســت ها برای مهار شیوع بیماری 
کروناویــروس جدید که بیش از ۹ میلیون 
نفر را در سراســر جهان آلوده کرده و تقریبا 
۴۷۵ هــزار قربانی گرفته، لازم اســت. به 
همین دلیل است که شستشوی کامل دست 
بسیار مهم است. بنابراین اپل واچ جدید تا 
نمایش یک شمارش معکوس که در هنگام 
شــروع شستن دست به طور خودکار فعال 
می شود، به شما کمک می کند از زمان کافی 

شستشوی دست های خود مطلع شوید.

اپل واچ جدید بر شستشوی دست ها نظارت می کند

گروه علمی و آموزشــی - معاون 
توسعه منابع ســازمان پژوهش گفت: در 
شــرایط فعلی محتوای آموزشی را ترکیبی 
از آموزش مکتوب و مجازی پیش می بریم.
اسداله مرتضایی معاون توسعه منابع 
و پشتیبانی سازمان پژوهش و برنامه ریزی 
آموزشــی درباره تاثیر آموزش مجازی در 
مدارس و ضرورت تغییر رویکرد آموزشی 
بیان کرد: بخشی از پیشبرد آموزش مجازی 
به زیرساخت های متنوع موجود و بخشی 
به فرآیند آموزش بر می گردد؛ وقتی معلم و 
دانش آموز ما آموزش های لازم را نبیند در 

پیشرفت کار مشکل خواهیم داشت.
او ادامــه داد: مثلــث خانواده، دانش 
آمــوز و معلم را پیش رو داریم که در حوزه 
بهره مندی از آموزش مجازی باید روی هر 
ســه ضلع کار کنیم و اگر به آن توجه نشود، 

آموزش مجازی در حد شعار باقی ماند.
معاون توســعه منابع و پشــتیبانی 
ســازمان پژوهش و برنامه ریزی آموزشی 
بیان کرد: در مجموعه شــاد هم صرفا نباید 

به ۱۴ میلیون دانش آموز بســنده کنیم حتما 
باید مراقبت های ویژه ای از این نوع آموزش 

مجازی داشته باشیم.
مرتضایی بــا بیان اینکه فعلا ترکیب 

آموزش  مکتوب و مجازی را در نظر گرفتیم 
و آنچه وظیفه سازمان پژوهش خواهد بود 
تولید محتوای الکترونیکی است، تصریح 
کرد: در نظر داریم تا سامانه رشد را که برند 
ما محســوب می شود به پلتفرم تبدیل کنیم 
و محل تولید محتوای الکترونیکی ما باشد.

او با اشــاره به اینکه گســتره کاری 
وســیعی در تولید محتوای الکترونیکی در 
پیــش داریم، گفــت: در مجموعه بیش از 
۱۴۳ میلیون جلد کتاب برای دانش آموزان 
با بیش از دو میلیون موضوع داریم که تبدیل 
این حجم کار به محتــوای مجازی کار پر 
ریسکی خواهد بود بنابراین  باید با مراقبت 
همه جانبه جلو رود همچنین نیاز به کمک 
فرابخشی است و باید دستگاه های مربوطه 
چون وزارت فنــاوری اطلاعات به کمک 

بیایند.

سال تحصیلی آینده ترکیبی از آموزش مجازی و مکتوب است

گروه علمی و آموزشی - یک قطار 
سریع السیر که با سرعت ۶۰۰ کیلومتر بر 
ســاعت حرکت می کند، به طور موفقیت 

آمیز در شانگهای آزمایش شده است.
تولیــد نمونــه اولیــه ای از قطار 
maglev  مــاه مــی ۲۰۱۹ در شــهر 
کوینگدائــو چیــن آغاز شــد. این قطار 
ســریع السیر می تواند شکاف بین سفر با 
قطارهای ســریع السیر و پرواز با هواپیما 

 maglev را پــر کند. علاوه بــر آن قطار
اهمیت زیادی در ارتقای شــبکه حمل و 

نقل سریع السیر مسافران در چین دارد.
این قطار ویژگی های متمایزی دارد 
که شامل سرعت بالا، ایمنی، قابل اعتماد 

بودن، سروصدا و لرزش کم است. 
همچنین قطار ســریع السیر چینی 
ظرفیت بالایی برای جابجایی مســافران 
دارد، عملکــرد آن دقیــق و هزینه های 

نگهداری قطار اندک است.

قطار سریع السیر چین رونمایی شد
با سرعت 600 کیلومتر بر ساعت؛


